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Gemeenteraad van 25 november 2019 
 

Aanwezig : R. Frans (Burgemeester), L. Bardyn (Schepen), L. Reyntjens (Schepen),  
V. Nonneman (Schepen), S. Demartelaere (Schepen), H. Jongenelen (Schepen), 
K. Dorikens (Gemeenteraadslid), V. Dieltjens (Gemeenteraadslid),  
V. Kwick (Gemeenteraadslid), C. Keimes (Gemeenteraadslid),  
D. Logiest (Gemeenteraadslid), J. Kauwenberghs (Gemeenteraadslid),  
J. Leffelaer (Gemeenteraadslid), M. Wouters (Gemeenteraadslid),  
L. Verschueren (Gemeenteraadslid), M. Elst (Gemeenteraadslid),  
R. Bastiaenssens (Gemeenteraadslid), J. Schouwaerts (Gemeenteraadslid - 
Voorzitter), A. Sorée (Gemeenteraadslid), P. Kloeck (Gemeenteraadslid),  
O. Maes (Gemeenteraadslid), F. Clee (Gemeenteraadslid),  
Isabella Wouters (Gemeenteraadslid), Thomas Eysackers (Gemeenteraadslid),  
S. Denis (Algemeen Directeur) 

Verontschuldigd : C. Van Haute (Gemeenteraadslid) 
___________________________________________________________________________ 
 
Volgnummer: 01 
 
OPENBARE ZITTING 
 
 
Volgnummer: 01.01 
 
Goedkeuring verslag vorige zitting. 
 
Secretariaat - M. Van Damme 
R. Frans 
 
Raadslid Ludo Verschueren was niet aanwezig bij de bespreking van dit punt. 
 
Samenvatting 
De raad keurde het verslag van de vorige zitting, d.d. 21/10/2019, goed. 
 
 
De gemeenteraad keurt met éénparigheid van stemmen het verslag van de vorige zitting goed. 
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Volgnummer: 01.02 
 
IKA buitengewone algemene vergadering d.d. 9 december 2019. 
 
Secretariaat - M. Van Damme 
R. Frans 
 
Raadslid Ludo Verschueren was niet aanwezig bij de bespreking van dit punt. 
 
Samenvatting 
Gemeente Stabroek is aandeelhouder van de intergemeentelijke vereniging IKA. De gemeente 
ontving een uitnodiging voor de algemene vergadering op 9 december 2019. De gemeenteraad 
keurde de agenda van deze algemene vergadering goed en stelde het mandaat van de 
vertegenwoordiger van de gemeente dienovereenkomstig vast. 
 
 
De Gemeenteraad, 
 
Gelet op het feit dat gemeente Stabroek aangesloten is bij het intergemeentelijk 
samenwerkingsverband IKA; 
 
Gelet op het feit dat de gemeente per aangetekend schrijven werd opgeroepen deel te nemen aan 
de algemene vergadering van IKA die op 9 december 2019 plaats heeft; 
 
Gelet op het feit dat een dossier met documentatiestukken aan de gemeente Stabroek per brief van 
11 oktober 2019 overgemaakt werd; 
 
Gelet op het artikel 432, alinea 3 van het decreet over het lokaal bestuur, waarbij bepaald wordt dat 
de vaststelling van het mandaat van de vertegenwoordiger dient te worden herhaald voor elke 
algemene vergadering;  
 
Overwegende dat de agenda van de algemene vergadering van IKA van 9 december 2019 volgende 
agendapunten bevat: 

1. Bespreking in het kader van artikel 432 van het decreet lokaal bestuur van de te 
ontwikkelen activiteiten en de te volgen strategie voor het boekjaar 2020 alsook van de 
door de raad van bestuur opgestelde begroting 2020. 

2. Overzicht principiële beslissingen mbt Publi-T 
3. Overzicht principiële beslissingen mbt Pampero 
4. Code goed bestuur. 
5. Statutaire benoemingen. 
6. Statutaire mededelingen. 

 
 
Besluit 
De Raad besluit met éénparigheid van stemmen: 

Art. 1: 
De gemeenteraad neemt kennis van de volledige dagorde van de buitengewone algemene 
vergadering van IKA die zal gehouden worden op maandag 9 december 2019 om 18u00 in De 
Jachthoorn, Doorntraat 11, 2550 Kontich evenals van alle daarbij horende documenten en neemt op 
basis hiervan volgende beslissingen:  
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1. Bespreking in het kader van artikel 432 van het decreet lokaal bestuur van de te 
ontwikkelen activiteiten en de te volgen strategie voor het boekjaar 2020 alsook van de 
door de raad van bestuur opgestelde begroting 2020. 

2. Overzicht principiële beslissingen mbt Publi-T 
3. Overzicht principiële beslissingen mbt Pampero 
4. Code goed bestuur. 
5. Statutaire benoemingen. 
6. Statutaire mededelingen. 

Art. 2: 
De gemeente wordt op de zitting van de buitengewone algemene vergadering van IKA van 9 
december 2019 vertegenwoordigd door raadslid Rune Bastiaenssens of plaatsvervanger schepen 
Herman Jongenelen.  
De vertegenwoordiger van de gemeente dient te handelen en te beslissen conform de beslissing 
genomen in onderhavig gemeenteraadsbesluit en als dusdanig de op de agenda geplaatste punten 
van de algemene vergadering van IKA van 9 december 2019, waarover een beslissing moet genomen 
worden, goed te keuren. 

Art. 3: 
Het College van Burgemeester en Schepenen wordt gelast met de uitvoering van voormelde besluiten 
en onder meer kennisgeving hiervan te verrichten aan het secretariaat van intergemeentelijk 
samenwerkingsverband IKA, p/a  Brusselsesteenweg 199, 9090 Melle t.a.v. de heer Lieven Ex. 
 
 
 
Volgnummer: 01.03 
 
Investeringen in Publi-T en Pampero - kapitaalsverhogingen IKA. 
 
Secretariaat - M. Van Damme 
R. Frans 
 
Samenvatting 
Gemeente Stabroek is aandeelhouder van de intergemeentelijke vereniging IKA. IKA wenst in te 
tekenen op de kapitaalsverhoging van Publi-T. De gemeenteraad heeft dit goedgekeurd. 
 
Raadslid Ludo Verschueren was niet aanwezig bij de bespreking van dit punt. 
 
De raad, 
 
Gelet op het feit dat de gemeente aangesloten is bij het intergemeentelijk samenwerkingsverband  
‘Investeringsvereniging voor de gemeenten van de Kempen en het Antwerpse’, afgekort tot IKA; 
 
Gelet op de aangetekende brief van 11 oktober 2019 van IKA; 
 
Gelet op het feit dat een dossier met documentatiestukken aan de gemeente per brief van 11 
oktober 2019 overgemaakt werd; 
 
Overwegende de motiveringsnota van IKA met daarin vervat een positief advies om de 
kapitaalverhoging van Publi-T proportioneel te onderschrijven, rekening houdend met zowel het 
vooropgestelde rendement als het strategisch belang van de investering voor de 
bevoorradingszekerheid van ons land op het vlak van elektriciteit; 
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Overwegende dat de Raad van Bestuur van IKA heeft besloten na de definitieve verwerving van de 
aandelen over te gaan tot een kapitaalverhoging ter dekking van de 25% van de kapitaalverhoging 
Publi-T en een financiering met borgstelling ter dekking van 75% van de kapitaalverhoging Publi-T; 
 
Overwegende de motiveringsnota van IKA met daarin vervat een positief advies om de verwachte 
kapitaalverhogingen van Pampero en de aandeelhoudersleningen proportioneel te onderschrijven; 
 
Overwegende dat de Raad van Bestuur van IKA in voorkomend geval heeft besloten over te gaan tot 
een kapitaalverhoging ter dekking van de 100% van de kapitaalverhogingen Pampero en een 
financiering met borgstelling ter dekking van de aandeelhoudersleningen; 
 
Overwegende dat de kapitaalverhogingen wordt georganiseerd om de namens de gemeenten 
aangehouden financieel vaste activa ook in de gemeentelijke boekhouding te kunnen opvolgen; 
 
Overwegende dat de kapitaalverhogingen gefinancierd kunnen worden met middelen beschikbaar in 
de schoot van IKA; 

 
Gelet op het decreet lokaal bestuur; 

 
 

Besluit 
De gemeenteraad besluit met éénparigheid van stemmen: 
 
Art. 1 
IKA te verzoeken om  in te tekenen op de kapitaalsverhoging van Publi-T voor 12.507 aandelen à € 
825 per aandeel voor een totaal bedrag van € 10.318.275,00.  
 
Art. 2 
IKA te verzoeken voor rekening van de gemeente de kapitaalverhoging van Publi-T te onderschrijven 
voor een proportioneel toegewezen aantal van 152 aandelen voor een bedrag van € 125.400. 
 
Onder opschortende voorwaarde van definitieve verwerving door IKA op 29 januari 2020, in  te 
tekenen op de aangekondigde kapitaalverhoging van IKA voor 152 aandelen IKA kengetal 5 voor een 
bedrag van nominale waarde per aandeel van € 206,25  voor een totale waarde € 31.350  zijnde 25% 
van de kapitaalverhoging Publi-T; te volstorten met € 4.815,54 beschikbaar  op rekening courant en € 
26.534,46 uitkering van reserves IKA; 
 
De gemeente stelt zich ten behoeve van deze operatie borg voor haar aandeel voor een bedrag van € 
94.050, zijnde 75% van de kapitaalverhoging Publi-T voor een periode van maximaal 15 jaar. 
 
Art. 3 
Beslist de gemeente, indien niet alle aandelen opgenomen worden, bijkomend in te tekenen op 76 
aandelen IKA kengetal 5 voor een bedrag van nominale waarde per aandeel van € 206,25  voor een 
totale waarde van € 15.675 en deze te volstorten met eigen middelen; De gemeente stelt zich ten 
behoeve van deze operatie borg voor haar aandeel voor een bedrag van € 47.025 (75% van de 
investering, zijnde € 618,75 per aandeel) voor een periode van maximaal 15 jaar. 

 
Art. 4 
IKA te verzoeken dat IKA intekent op de kapitaalsverhogingen van Pampero voor een maximum van € 
944.280,00 en voor maximaal € 3.717.120,00 aandeelhoudersleningen. 
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Art. 5 
De intentie te uiten in voorkomend geval in te tekenen op kapitaalverhogingen IKA kengetal 10 ter 
financiering van de investeringen in Pampero, te volstorten met uitkering uit de reserves, en zich 
proportioneel borg te stellen met een looptijd van maximaal deze van de onderliggen 
aandeelhoudersleningen. 
De intentie te uiten in voorkomend geval bijkomend aandelen te onderschrijven. 
Art. 6 
Het College van Burgemeester en Schepenen wordt gelast met de uitvoering van voormelde besluiten 
en onder meer kennisgeving hiervan te verrichten aan het secretariaat van intergemeentelijk 
samenwerkingsverband IKA, p/a  Brusselsesteenweg 199, 9090 Melle t.a.v. de heer Lieven Ex. 
 
 
 
Volgnummer: 01.04 
 
Fluvius opdrachthoudende vereniging: buitengewone algemene vergadering d.d. 10 december 
2019. 
 
Secretariaat - M. Van Damme 
R. Frans 
 
 
Samenvatting 
Gemeente Stabroek is aandeelhouder van de intergemeentelijke vereniging Fluvius 
opdrachthoudende vereniging. De gemeente ontving een uitnodiging voor de algemene vergadering 
op 10 december 2019. Aan de gemeenteraad wordt gevraagd de agenda van deze algemene 
vergadering goed te keuren en het mandaat van de vertegenwoordiger van de gemeente 
dienovereenkomstig vast te stellen. 
 
 
Gelet op het feit dat gemeente Stabroek aangesloten is bij Fluvius Opdrachthoudende Vereniging; 
 
Gelet op het feit dat de gemeente per aangetekend schrijven van 1 oktober 2019 werd opgeroepen 
om deel te nemen aan de Buitengewone Algemene Vergadering van Fluvius Opdrachthoudende 
Vereniging die op 10 december 2019 plaatsheeft te Hasselt met als agenda: 
1. Bespreking in het kader van artikel 432 van het decreet lokaal bestuur van de te ontwikkelen 

activiteiten en de te volgen strategie voor het boekjaar 2020 alsook van het door de Raad van 
Bestuur opgestelde budget 2020. 

2. Code goed bestuur. 
3. Statutaire benoemingen.  
4. Statutaire mededelingen. 
 
Gelet op het artikel 432, alinea 3 van het decreet over het lokaal bestuur, waarbij bepaald wordt dat 
de vaststelling van het mandaat van de vertegenwoordiger dient te worden herhaald voor elke 
algemene vergadering;  
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Besluit 
De gemeenteraad besluit met éénparigheid van stemmen: 
 
Art. 1: 
Zijn goedkeuring te hechten aan de agenda van de Buitengewone Algemene Vergadering van Fluvius 
opdrachthoudende vereniging d.d. 10 december 2019 met als agendapunten:  
1. Bespreking in het kader van artikel 432 van het decreet lokaal bestuur van de te ontwikkelen 

activiteiten en de te volgen strategie voor het boekjaar 2020 alsook van het door de Raad van 
Bestuur opgestelde budget 2020. 

2. Code goed bestuur. 
3. Statutaire benoemingen.  
4. Statutaire mededelingen. 

 
Art. 2: 
De vertegenwoordiger van de gemeente Stabroek, schepen Ludo Reyntjens of plaatsvervanger 
schepen Sarah Demartelaere die zal deelnemen aan de Buitengewone Algemene Vergadering van 
Fluvius Opdrachthoudende Vereniging op 10 december 2019 (of iedere andere datum waarop deze 
uitgesteld of verdaagd zou worden), op te dragen zijn/haar stemgedrag af te stemmen op de 
beslissingen genomen in de gemeenteraad van heden inzake voormelde artikelen. 
 
Art. 3: 
Het college van burgemeester en schepenen te gelasten met de uitvoering van voormelde beslis-
singen en onder meer kennisgeving hiervan te verrichten aan Fluvius opdrachthoudende vereniging, 
ter attentie van het secretariaat (in pdf-versie), uitsluitend op het e-mailadres 
vennootschapssecretariaat@fluvius.be. 
 
 
 
Volgnummer: 01.05 
 
Igean dienstverlening algemene vergadering d.d. 11 december 2019. 
 
Secretariaat - M. Van Damme 
R. Frans 
 
 
Samenvatting 
Gemeente Stabroek is aandeelhouder van de intergemeentelijke vereniging Igean dienstverlening. 
De gemeente ontving een uitnodiging voor de algemene vergadering op 11 december 2019. De 
gemeenteraad keurde de agenda van deze algemene vergadering goed en stelde het mandaat van de 
vertegenwoordiger van de gemeente dienovereenkomstig vast. 
 
 
Relevante voorgeschiedenis, feiten en context 
Algemeen 
Met het K.B. van 3.01.1969 werd overgegaan tot de oprichting van de coöperatieve vennootschap 
Intercommunale Grondbeleid en Expansie Antwerpen, verder IGEAN cv genoemd, gepubliceerd in de 
bijlagen van het Belgisch Staatsblad op 8.07.1969. 
Op de buitengewone algemene vergadering van 8.11.2003 werd IGEAN cv omgevormd tot een 
dienstverlenende vereniging IGEAN dienstverlening, gepubliceerd in de bijlagen van het Belgisch 
Staatsblad op 19.12.2003. 

mailto:vennootschapssecretariaat@fluvius.be
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Met de beslissing van de Vlaamse minister van Binnenlandse Aangelegenheden, Cultuur, Jeugd en 
Ambtenarenzaken van 1.04.2004 werden de wijzigingen van de statuten en de omvorming van 
IGEAN cv in een dienstverlenende vereniging goedgekeurd. 
Op de buitengewone algemene vergadering van 15.06.2007 werd de statutenwijziging van IGEAN 
dienstverlening goedgekeurd en gepubliceerd in de bijlagen van het Belgisch Staatsblad op 
13.08.2007 onder nr. 07120366. 
Op de buitengewone algemene vergadering van 18.12.2013 werd de statutenwijziging van IGEAN 
dienstverlening goedgekeurd. Dit werd bevestigd bij het Ministerieel Besluit van 10.04.2014 van de 
Vlaamse minister van Bestuurszaken, Binnenlands bestuur, Inburgering, Toerisme en Vlaamse rand. 
Op de buitengewone algemene vergadering van 17.06.2016 werd de statutenwijziging en verlenging 
van IGEAN dienstverlening tot 21.06.2034 goedgekeurd. Dit werd bevestigd bij het Ministerieel 
Besluit van 3.10.2016 van de Vlaamse minister van Binnenlands Bestuur, Inburgering, Wonen, Gelijke 
Kansen en Armoedebestrijding. 
Op de buitengewone algemene vergadering van 19.12.2018 werd de statutenwijziging van IGEAN 
dienstverlening goedgekeurd, rekening houdend met het nieuwe decreet lokaal bestuur. Dit werd 
bevestigd bij het Ministerieel Besluit van 19.03.2019 van de Vlaamse minister van Binnenlands 
Bestuur, Inburgering, Wonen, Gelijke Kansen en Armoedebestrijding. 
Op de jaarvergadering van 28.06.2019 werd de statutenwijziging van IGEAN dienstverlening 
goedgekeurd, rekening houdend met het nieuwe decreet lokaal bestuur. Dit werd bevestigd bij het 
Ministerieel Besluit van de Vlaamse minister van Binnenlands Bestuur, Bestuurszaken, Inburgering en 
Gelijke Kansen. 
De gemeente is lid bij IGEAN dienstverlening. 
 
Buitengewone algemene vergadering 
Artikel 432 van het decreet lokaal bestuur en artikel 35 van de statuten bepalen dat er afgezien van 
de jaarvergadering nog minstens één buitengewone algemene vergadering moet worden 
georganiseerd in de loop van het laatste trimester van elk jaar.  
Op deze buitengewone algemene vergadering worden de te ontwikkelen activiteiten en de te volgen 
strategie voor het volgende boekjaar besproken, alsook wordt een door de raad van bestuur 
opgestelde begroting voorgelegd. 
 
 
Besluitvorming 
De raad van bestuur van 23.10.2019 heeft beslist om de buitengewone algemene vergadering te 
organiseren in de burelen van IGEAN, gelegen aan de Doornaardstraat 60 te Wommelgem op 
woensdag 11.12.2019 om 19 u met volgende dagorde: 
1. goedkeuren van de nota met de te ontwikkelen activiteiten en de te volgen strategie voor 2020 
2. goedkeuren van de begroting 2020 
3. goedkeuren van het ondernemingsplan 2019 – 2024. 
In diezelfde zitting heeft de raad van bestuur haar goedkeuring gehecht aan de bijhorende 
documenten.  
 
Met het schrijven van IGEAN dienstverlening van 25.10.2019 werd de uitnodiging en de dagorde voor 
de buitengewone algemene vergadering van 11.12.2019 aan alle deelnemers bezorgd. 
Volgende documenten werden op dat ogenblik via het infonet ter beschikking gesteld van de 
deelnemers. 
1. de cijfergegevens over de inwoners en het kapitaal 
2. de uittreksels uit de beslissingen van de raad van bestuur van 23.10.2019 
3. de nota met de te ontwikkelen activiteiten en de te volgen strategie voor 2020 
4. de begroting 2020 
5. het ondernemingsplan 2019-2024. 
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De gemeenteraad heeft met een afzonderlijk besluit de vertegenwoordiger van de gemeente voor de 
algemene vergadering van IGEAN dienstverlening reeds aangeduid.  
Artikel 432 van het decreet en artikel 33§1 van de statuten bepalen dat de vaststelling van het 
mandaat van de vertegenwoordiger wordt herhaald voor elke algemene vergadering. 
Met onderstaande beslissing wordt aan deze vertegenwoordiger een mandaat gegeven.  
 
Juridisch kader 
• Decreet lokaal bestuur van 22.12.2017 
• Statuten van IGEAN dienstverlening. 
 
Financiële gevolgen 
De buitengewone algemene vergadering heeft op zich geen financiële gevolgen voor het bestuur. 
 
Besluit 
De gemeenteraad besluit met éénparigheid van stemmen: 
 
Artikel 1 
De gemeenteraad neemt kennis van de volledige dagorde van de buitengewone algemene 
vergadering van IGEAN dienstverlening die zal gehouden worden in de burelen van IGEAN, gelegen 
aan de Doornaardstraat 60 te Wommelgem op woensdag 11.12.2019 om 19 u evenals van alle 
daarbij horende documenten en neemt op basis hiervan volgende beslissingen:  
1. goedkeuren van de nota met de te ontwikkelen activiteiten en de te volgen strategie voor 2020 
2. goedkeuren van de begroting 2020 
3. goedkeuren van het ondernemingsplan 2019 – 2024. 
 
Artikel 2 
De vertegenwoordiger van de gemeente, gemeenteraadslid Danielle Logiest of plaatsvervanger 
gemeenteraadslid Patrick Kloeck die met een afzonderlijk besluit werden benoemd, worden 
gemandateerd om op de jaarvergadering van IGEAN dienstverlening van 11.12.2019 deel te nemen 
aan de bespreking over de in artikel 1 vermelde agendapunten en te beraadslagen en te beslissen 
overeenkomstig dit besluit en verder al het nodige te doen om de volledige agenda af te werken. 
 
Artikel 3 
Twee uittreksels van onderhavige gemeenteraadsbeslissing zullen aan IGEAN dienstverlening worden 
bezorgd. 
 
 
 
Volgnummer: 01.06 
 
Igean milieu & veiligheid algemene vergadering d.d. 11 december 2019. 
 
Secretariaat - M. Van Damme 
R. Frans 
 
 
Samenvatting 
Gemeente Stabroek is aandeelhouder van de intergemeentelijke vereniging Igean milieu & veiligheid. 
De gemeente ontving een uitnodiging voor de algemene vergadering op 11 december 2019. De 
gemeenteraad keurde de agenda van deze algemene vergadering goed en stelde het mandaat van de 
vertegenwoordiger van de gemeente dienovereenkomstig vast. 
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Relevante voorgeschiedenis, feiten en context 
Algemeen 
Op de buitengewone algemene vergadering van IGEAN cv van 8.11.2003 werd de oprichtingsakte van 
de opdrachthoudende vereniging IGEAN milieu & veiligheid verleden. 
Op 19.12.2003 verscheen de publicatie van de oprichtingsakte en de statuten van IGEAN milieu & 
veiligheid in de bijlagen van het Belgisch Staatsblad. 
Met de beslissing van de Vlaamse minister van Binnenlandse Aangelegenheden, Cultuur, Jeugd en 
Ambtenarenzaken van 1.04.2004 werd de oprichting en de statuten van IGEAN milieu & veiligheid 
goedgekeurd. 
Op de buitengewone algemene vergadering van 15.06.2007 werd de statutenwijziging van IGEAN  
milieu & veiligheid goedgekeurd en gepubliceerd in de bijlagen van het Belgisch Staatsblad op 
13.08.2007 onder nr. 07120366. 
Op de buitengewone algemene vergadering van 18.12.2013 werd de statutenwijziging van IGEAN  
milieu & veiligheid goedgekeurd. Dit werd bevestigd bij het Ministerieel Besluit van 10.04.2014 van 
de Vlaamse minister van Bestuurszaken, Binnenlands bestuur, Inburgering, Toerisme en Vlaamse 
rand. 
Op de buitengewone algemene vergadering van 17.06.2016 werd de statutenwijziging en verlenging 
van IGEAN milieu & veiligheid tot 21.06.2034 goedgekeurd. Dit werd bevestigd bij het Ministerieel 
Besluit van 3.10.2016 van de Vlaamse minister van Binnenlands Bestuur, Inburgering, Wonen, Gelijke 
Kansen en Armoedebestrijding. 
Op de buitengewone algemene vergadering van 19.12.2018 werd de statutenwijziging van IGEAN 
milieu & veiligheid goedgekeurd, rekening houdend met het nieuwe decreet lokaal bestuur. Dit werd 
bevestigd bij het Ministerieel Besluit van 27.03.2019 van de Vlaamse minister van Binnenlands 
Bestuur, Inburgering, Wonen, Gelijke Kansen en Armoedebestrijding. 
Op de jaarvergadering van 28.06.2019 werd de statutenwijziging van IGEAN milieu & veiligheid 
goedgekeurd, rekening houdend met het nieuwe decreet lokaal bestuur. Dit werd bevestigd bij het 
Ministerieel Besluit van 17.10.2019 van de Vlaamse minister van Binnenlands Bestuur, 
Bestuurszaken, Inburgering en Gelijke Kansen. 
De gemeente is lid bij IGEAN milieu & veiligheid. 
 
Buitengewone algemene vergadering 
Artikel 432 van het decreet lokaal bestuur en artikel 36 van de statuten bepalen dat er afgezien van 
de jaarvergadering nog minstens één buitengewone algemene vergadering moet worden 
georganiseerd in de loop van het laatste trimester van elk jaar.  
Op deze buitengewone algemene vergadering worden de te ontwikkelen activiteiten en de te volgen 
strategie voor het volgende boekjaar besproken, alsook wordt een door de raad van bestuur 
opgestelde begroting voorgelegd. 
 
raad van bestuur - vervanging 
Overeenkomstig artikel 431 van het decreet lokaal bestuur beschikt IGEAN milieu & veiligheid naast 
een algemene vergadering over een raad van bestuur. Artikel 434 van het decreet lokaal bestuur 
bepaalt dat het aantal leden van deze raad van bestuur maximaal 15 bedraagt. 
Op de buitengewone algemene vergadering van 20.03.2019 werden de leden van de raad van 
bestuur benoemd. 
 
Art. 19 van de statuten van IGEAN milieu & veiligheid bepaalt dat bij ontslag van een bestuurder de 
deelnemer die hem voorgedragen heeft, een nieuwe kandidaat-bestuurder voordraagt, die vanaf dat 
ogenblik de zittingen van de raad van bestuur bijwoont en waarvan de benoeming in het kader van 
een definitieve vervanging voorgelegd wordt aan de eerstvolgende algemene vergadering.   
De aldus benoemde bestuurder beëindigt het mandaat van de bestuurder die hij vervangt.  
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Benoemen leden adviescomités  
Artikel 28 van de statuten van IGEAN milieu & veiligheid bepaalt dat er een adviescomité “milieu” en 
een adviescomité “veiligheid” opgericht wordt. 
Een adviescomité wordt opgericht op grond van de meervoudige doelstellingen van de vereniging en 
blijft in aantal beperkt tot het aantal doelstellingen. Enkel de gemeenten die belang hebben bij de 
betrokken doelstelling zijn vertegenwoordigd in dit adviescomité, dat bestaat uit uitvoerende 
mandatarissen die bevoegd zijn voor de betrokken doelstelling.  
Het adviescomité “milieu” bestaat uit de schepenen van leefmilieu van de betrokken deelnemers. 
Het adviescomité “veiligheid” bestaat uit één (1) vertegenwoordiger van elke betrokken deelnemer 
als vertegenwoordigers van de werkgevers, evenals uit maximum zeven (7) vertegenwoordigers van 
de werknemers en de vertegenwoordigers van de arbeidsinspectie die van rechtswege deel uitmaken 
van dit comité. 
De aangestelde vertegenwoordigers worden benoemd door de algemene vergadering. 
 
Besluitvorming 
De raad van bestuur van 23.10.2019 heeft beslist om de buitengewone algemene vergadering te 
organiseren in de burelen van IGEAN, gelegen aan de Doornaardstraat 60 te Wommelgem op 
woensdag 11.12.2019 om 19 u met volgende dagorde: 
1. goedkeuren van de nota met de te ontwikkelen activiteiten en de te volgen strategie voor 2020 
2. goedkeuren van de begroting 2020 
3. goedkeuren van het ondernemingsplan 2019 – 2024 
4. innovatiefonds – bepalen bijdrage 
5. benoemen leden raad van bestuur 
6. benoemen leden adviescomités. 
In diezelfde zitting heeft de raad van bestuur haar goedkeuring gehecht aan de bijhorende 
documenten.  
 
Met het schrijven van IGEAN milieu & veiligheid van 25.10.2019 werd de uitnodiging en de dagorde 
voor de buitengewone algemene vergadering van 11.12.2019 aan alle deelnemers bezorgd. 
Volgende documenten werden op dat ogenblik via het infonet ter beschikking gesteld van de 
deelnemers. 
1. de cijfergegevens over de inwoners en het kapitaal 
2. de uittreksels uit de beslissingen van de raad van bestuur van 23.10.2019 
3. de nota met de te ontwikkelen activiteiten en de te volgen strategie voor 2020 
4. de begroting 2020 
5. het ondernemingsplan 2019-2024 
6. de nota over het innovatiefonds. 
 
Artikel 432 van het decreet en artikel 34§1 van de statuten bepalen dat de vaststelling van het 
mandaat van de vertegenwoordiger wordt herhaald voor elke algemene vergadering. 
Met onderstaande beslissing wordt aan deze vertegenwoordiger een mandaat gegeven.  
 
Juridisch kader 
• Decreet lokaal bestuur van 22.12.2017 
• Statuten van IGEAN milieu & veiligheid. 
 
Financiële gevolgen 
De buitengewone algemene vergadering heeft op zich geen financiële gevolgen voor het bestuur. 
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Besluit 
De Raad besluit met éénparigheid van stemmen: 
 
Artikel 1 
De gemeenteraad neemt kennis van de volledige dagorde van de buitengewone algemene 
vergadering van IGEAN milieu & veiligheid die zal gehouden worden in de burelen van IGEAN, gelegen 
aan de Doornaardstraat 60 te Wommelgem op woensdag 11.12.2019 om 19 u evenals van alle 
daarbij horende documenten en neemt op basis hiervan volgende beslissingen:  
1. goedkeuren van de nota met de te ontwikkelen activiteiten en de te volgen strategie voor 2020 
2. goedkeuren van de begroting 2020 
3. goedkeuren van het ondernemingsplan 2019 – 2024 
4. innovatiefonds - bepalen bijdrage 
5. benoemen bestuurder raad van bestuur 
6. benoemen van leden van de adviescomités. 
 
Artikel 2 
Gezien het ontslag van de heer Tom Van der Brempt als gemeenteraadslid en de aanstelling van de 
heer Thomas Eysackers als zijn opvolger in de gemeenteraad van 21 oktober 2019, duidt de 
gemeenteraad de heer Thomas Eysackers aan als vertegenwoordiger van de gemeente in de 
algemene vergadering van IGEAN milieu&veiligheid, ter vervanging van de heer Tom Van der Brempt, 
vanaf heden tot aan het einde van deze legislatuur. 
 
Artikel 3 
De vertegenwoordiger van de gemeente, gemeenteraadslid Thomas Eysackers of plaatsvervanger 
schepen Liesbeth Bardyn (die met een afzonderlijk besluit werd benoemd), wordt gemandateerd om 
op de jaarvergadering van IGEAN milieu & veiligheid van 11.12.2019 deel te nemen aan de 
bespreking over de in artikel 1 vermelde agendapunten en te beraadslagen en te beslissen 
overeenkomstig dit besluit en verder al het nodige te doen om de volledige agenda af te werken. 
 
Artikel 4 
Twee uittreksels van onderhavige gemeenteraadsbeslissing zullen aan IGEAN milieu & veiligheid 
worden bezorgd. 
 
 
 
Volgnummer: 01.07 
 
Cipal algemene vergadering d.d. 12 december 2019. 
 
Secretariaat - M. Van Damme 
R. Frans 
 
 
Samenvatting 
Gemeente Stabroek is aandeelhouder van de intergemeentelijke vereniging Cipal. De gemeente 
ontving een uitnodiging voor de algemene vergadering op 12 december 2019. De gemeenteraad 
keurde de agenda van deze algemene vergadering goed en stelde het mandaat van de 
vertegenwoordiger van de gemeente dienovereenkomstig vast. 
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De Raad, 
Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 (“DLB”) en in het bijzonder op art. 40 
inzake de bevoegdheid van de gemeenteraad en inzake de intergemeentelijke samenwerking; 
Gelet op het feit dat de gemeente deelnemer is van de dienstverlenende vereniging Cipal (“Cipal”); 
Gelet op de statuten van Cipal; 
Gelet op het gemeenteraadsbesluit van … [datum invullen] inzake de aanduiding van de 
vertegenwoordiger van de gemeente op de Algemene Vergaderingen van Cipal; 
Gelet op de oproeping tot de Algemene Vergadering van Cipal van 12 december 2019 met de volgende 
agendapunten: 

1. Toetreding en aanvaarding van nieuwe Deelnemers 
2. Bespreking en goedkeuring van de begroting voor het boekjaar 2020 met inbegrip van de te 

ontwikkelen activiteiten en de te volgen strategie 
3. Vaststelling van de code van goed bestuur van Cipal dv 
4. Rondvraag 
5. Goedkeuring van het verslag, staande de vergadering. 

Gelet op de toelichtende nota van Cipal betreffende de agendapunten van deze Algemene 
Vergadering; 
Gelet op de voorstellen van de Raad van Bestuur van Cipal, 
Overwegende dat geen redenen voorhanden zijn om goedkeuring van de agendapunten te weigeren; 
 
Na beraadslaging en stemming; 
 
 
Besluit: 
De gemeenteraad besluit met éénparigheid van stemmen: 
 
Art. 1:  
Op basis van de bekomen documenten en de toelichtende nota worden de agendapunten van de 
Algemene Vergadering van Cipal van 12 december 2019, zoals overgemaakt per e-mail d.d. 25 
oktober 2019, goedgekeurd. 
 
Art. 2:  
De vertegenwoordiger van de gemeente, voorzitter van de gemeenteraad Jan Schouwaerts of 
plaatsvervanger schepen Herman Jongenelen wordt gemandateerd om op de Algemene Vergadering 
van Cipal van 12 december 2019 te handelen en te beslissen conform dit besluit. Indien deze 
Algemene Vergadering niet geldig zou kunnen beraadslagen of indien deze Algemene Vergadering 
om welke reden dan ook zou worden verdaagd, dan blijft de vertegenwoordiger van de gemeente 
gemachtigd om deel te nemen aan elke volgende vergadering met dezelfde agenda. 
 
Art. 3:  
Het college van burgemeester en schepenen wordt gelast met de uitvoering van onderhavig besluit en 
in het bijzonder met het in kennis stellen daarvan aan Cipal. 
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Volgnummer: 01.08 
 
Pidpa: buitengewone algemene vergadering d.d. 20 december 2019. 
 
Secretariaat - M. Van Damme 
R. Frans 
 
 
Samenvatting 
Gemeente Stabroek is aandeelhouder van de intergemeentelijke vereniging Pidpa. De gemeente 
ontving een uitnodiging voor de algemene vergadering op 20 december 2019. De gemeenteraad 
keurde de agenda van deze algemene vergadering goed en stelde het mandaat van de 
vertegenwoordiger van de gemeente dienovereenkomstig vast. 
 
 
Feiten en doelstelling  
De gemeente is deelnemer aan de opdrachthoudende vereniging Pidpa. 
Op vrijdag 20 december 2019 om 11.30 uur organiseert Pidpa een algemene vergadering op het 
administratief hoofdkantoor Desguinlei 246 te 2018 Antwerpen.   

 
De agenda van deze buitengewone algemene vergadering is als volgt :  
1. Nazicht van de volmachten/raadsbesluiten voor de afgevaardigden. 
2. Begroting 2020 met kennisgeving van de te ontwikkelen activiteiten en te volgen strategieën in 

2020 - goedkeuring. 
3. Benoemingen.  
4. Uitbreiding opdracht Kontich – goedkeuring. 
5. Goedkeuring van het verslag staande de vergadering. 
 
Onder agendapunt 3 zal vooreerst de benoeming van de nieuwe kandidaat-bestuurder, dhr. Ward 
Kennes (Kasterlee), na het ontslag van mevr. Nicole Boonen aan de vergadering worden voorgelegd.  
Hiertoe dient de gemeenteraad een beslissing te nemen.    
 
Deze algemene vergadering zal tevens invulling geven aan de samenstelling van het adviescomité A 
op basis van de gewijzigde statutaire bepalingen zoals die goedgekeurd werden op algemene 
vergadering van 18 oktober 2019.  Hiertoe dient door de gemeenteraad één kandidaat-lid van dit 
adviescomité A te worden voorgedragen.  
 
De voorgelegde documenten omvatten de verslaggeving omtrent de begroting voor 2020 met 
kennisgeving van de te ontwikkelen activiteiten en de te volgen strategieën in 2020.  
 
Toepasselijke regelgeving 
De statuten van de opdrachthoudende vereniging Pidpa 
Het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017.  
 
Financiële weerslag 
Er zijn hieraan geen financiële aspecten verbonden.  
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Besluit 
De gemeenteraad besluit met éénparigheid van stemmen: 
 
Art. 1:  
Akte te nemen van de strategieën en de te ontwikkelen activiteiten van Pidpa m.b.t. het boekjaar 
2020. 
 
Art. 2:  
Goedkeuring te verlenen aan de door de Raad van Bestuur van Pidpa voorgelegde begroting 2020 en 
het toelichtend verslag. 
 
Art. 3:  
Kennis wordt genomen van het voorstel betreffende het nieuwe lid van de Raad van Bestuur na het 
ontslag van een bestuurder. De voorgestelde mandataris wordt voorgedragen als kandidaat-lid voor 
de Raad van Bestuur.  
 
Art. 4:  
Akkoord te gaan met de voorgestelde uitbreiding van de opdracht in de gemeente Kontich tot Pidpa 
HidroGem. 
 
Art. 5:  
Als gemeentelijke vertegenwoordiger voor de buitengewone algemene vergadering wordt 
aangewezen gemeenteraadslid Danielle Logiest of plaatsvervanger schepen Liesbeth Bardyn. 
 
Art. 6:  
Aan de vertegenwoordiger wordt de opdracht gegeven om op de buitengewone algemene 
vergadering van 20 december 2019, overeenkomstig deze beslissing te stemmen alsook de 
benoemingen goed te keuren, evenals op elke andere algemene vergadering die wordt 
samengeroepen ter behandeling van de agendapunten van deze vergadering. 
 
Art. 7:  
Het college van burgemeester en schepenen wordt gelast met de uitvoering van dit besluit en zal 
onverwijld een afschrift van deze beslissing bezorgen aan Pidpa, Desguinlei 246 te 2018 Antwerpen. 
 
 
 
Volgnummer: 01.09 
 
Afvaardiging zorgraad eerstelijnszone Noord Antwerpen.  
 
Sociale dienst - H. Vierbergen 
H. Jongenelen 
 
Samenvatting 
Stabroek maakt deel uit van de eerstelijnszone Noord Antwerpen. Voor het bestuur van de 
eerstelijnszone wordt een zorgraad vzw opgericht. Stabroek dient 2 afgevaardigden voor deze 
zorgraad aan te duiden voor deze legislatuur. De gemeenteraad stelde 2 afgevaardigden aan. 
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Feiten en doelstelling 
Vlaanderen reorganiseert momenteel de  eerstelijnszorg zowel op vlak van structuren als inhoud. De 
eerstelijnszone is één van de aspecten in deze hervorming. Een eerstelijnszone is een trefpunt voor 
lokale overheden en zorg- en hulpverleners binnen één geografisch gebied met als doel hun werking 
beter op elkaar af te stemmen voor een meer kwalitatieve en effectieve organisatie van de 
eerstelijnszorg.  
 
De Vlaamse regering aanvaardde in juli 2018 60 eerstelijnszones. Stabroek vormt samen met de 
gemeente Schoten en volgende districten van de stad Antwerpen: Ekeren, Berendrecht-Zandvliet-
Lillo en Merksem, de eerstelijnszone Noord Antwerpen.  
 
De werking van de eerstelijnszones wordt momenteel aangestuurd door een tijdelijk bestuur, in 
afwachting van de oprichting van de zorgraden. De zorgraad zal de vorm aannemen van een vzw, dit 
is decretaal bepaald in het eerstelijnsdecreet van 2019. Het proces van de oprichting is volop aan de 
gang, binnenkort worden de voorlopige besturen omgezet naar de definitieve zorgraden. 
Deze organisatiestructuur en de samenstelling moet ten laatste op 31 december 2019 worden 
voorgelegd aan de Vlaamse overheid.  
 
Het eerstelijnsdecreet bepaalt dat afgevaardigden van de lokale besturen deelnemen aan de 
zorgraden vanuit hun regiefunctie bepaald in het decreet lokaal sociaal beleid. Het bijhorende 
uitvoeringsbesluit specifieert verder dat minimaal vier en maximaal zes bestuurders verkozen door 
de afgevaardigden van de lokale besturen deelnemen aan het bestuursorgaan van de zorgraad. Voor 
Stabroek kunnen 2 afgevaardigden worden aangeduid.  
 
De vertegenwoordiging vanuit de lokale besturen is een autonome beslissing van de lokale besturen. 
Dit kan zowel een ambtenaar als een mandataris zijn.  
Voorstel om vanuit Stabroek één ambtenaar en één mandataris af te vaardigen.  

- Voorstel om Heidi Vierbergen, deskundige sociale projecten, als vertegenwoordiger vanuit de 
ambtenaren aan te stellen. 

- Voor de functie van vertegenwoordiger namens de mandatarissen werden volgende 
kandidaturen ontvangen: Herman Jongenelen, schepen. 

 
Adviezen 
n.v.t. 
 
Financiële weerslag 
Dit besluit heeft geen financiële gevolgen. 
 
Toepasselijke regelgeving 
Het Vlaams decreet betreffende de organisatie van de eerstelijnszorg, de regionale zorgplatformen 
en de ondersteuning van de eerstelijnszorgaanbieders, aangenomen door het Vlaams Parlement en 
in werking getreden op 26 april 2019.  
Het besluit van de Vlaamse Regering van 17 mei 2019 tot erkenning en subsidiëring van de 
zorgraden.  
Het wetboek van vennootschappen en verenigingen, aangenomen door het Belgische parlement op 
28 februari 2019 
DLB art. 35 
 
Communicatie 
De dienst adviseert de communicatie als volgt: 

• Externe communicatie: Voorlopige zorgraad 
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Besluit 
De gemeenteraad gaat over tot geheime stemming. 
Met éénparigheid van stemmen worden de heer Herman Jongenelen, schepen en mevrouw Heidi 
Vierbergen, deskundige sociale projecten, aangeduid tot vertegenwoordiger van de gemeente in de 
eerstelijnszone Noord Antwerpen. 
 
 
 
Volgnummer: 01.10 
 
Informatieveiligheidsplan 2019-2024. 
 
Secretariaat - M. Van Damme 
R. Frans 
 
Samenvatting 
In opvolging van het informatieveiligheidsbeleid werd een informatieveiligheidsplan 2019-2024 
opgesteld. De raad keurde dit informatieveiligheidsplan goed. 
 
 
Feiten en doelstelling 
In uitvoering van het informatieveiligheidsbeleid, goedgekeurd door de gemeenteraad op 23 april 
2018, wordt het informatieveiligheidsplan voor de periode 2019 tot 2024 ter goedkeuring 
voorgelegd. Het informatieveiligheidsplan wordt in bijlage aan deze beslissing gevoegd. 
 
Het informatieveiligheidsplan omvat de beschrijving van alle informatierisico’s, de status van dit 
risico bij het lokaal bestuur, de gewenste graad van risicobeheersing en zo van toepassing de te 
ondernemen acties om deze risico’s te vermijden of te verminderen. Het actieplan vormt een 
leidraad voor het bestuur om op een systematische wijze de informatieveiligheid van de hele 
organisatie te verbeteren. 

Financiële weerslag 
De uitgave werd voorzien onder actie 2019140752, ramingsnummer 2019140924 en budgetsleutel 
2019/61430020/3/0119.  

Toepasselijke regelgeving 
Algemene verordening gegevensbescherming  2016/679 van het Europees Parlement en de Raad van 
Europa van 27 april 2016 betreffende de bescherming van natuurlijke personen in verband met de 
verwerking van persoonsgegevens en betreffende het vrije verkeer van die gegevens. 
Goedkeuring van het informatieveiligheidsbeleid Stabroek, gemeenteraad 23 april 2018.  

Communicatie 
De dienst adviseert de communicatie als volgt: 

• Interne communicatie: kennisname door  informatieveiligheidscel. 
• Externe communicatie: in kennis stellen gemeentelijke veiligheidsconsulent Apogado. 

Besluit 
De gemeenteraad besluit met éénparigheid van stemmen om het informatieveiligheidsplan goed te 
keuren. 
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Volgnummer: 01.11 
 
Project openbare verlichting in samenwerking met Fluvius Antwerpen. 
 
Milieu en duurzaamheid - E. Veldeman 
L. Reyntjens 
 
Samenvatting 
De gemeente Stabroek neemt voor de activiteit distributienetbeheer elektriciteit en gas deel aan de 
opdrachthoudende vereniging Fluvius Antwerpen. Voor een snellere verledding van de openbare 
verlichting wordt voorgesteld het beheer inzake de verlichtingstoestellen, lichtbronnen en steunen 
over te dragen aan Fluvius Antwerpen en de huidige aansluiting van de gemeente bij de 
opdrachthoudende vereniging Fluvius Antwerpen voor de activiteit openbare verlichting uit te 
breiden. De raad keurde dit goed. 
 
 
Feiten en doelstelling 
De gemeente Stabroek neemt voor de activiteit distributienetbeheer elektriciteit en gas deel aan de 
opdrachthoudende vereniging Fluvius Antwerpen. 
 
Sinds eind 2004 behoren de openbare verlichtingsnetten en -aansluitingen tot de eigendom van de 
distributienetbeheerders. De exploitatie van de openbare verlichting maakt als 
openbaredienstverplichting deel uit van de activiteit ‘Netbeheer elektriciteit’. De exploitatiekosten, 
met uitzondering van de materiaalkosten hieraan verbonden, kunnen hierdoor worden opgenomen 
in het distributienettarief. 
 
De activiteiten met betrekking tot de openbare verlichting die niet onder deze openbaredienst-
verplichting vallen (bv. renovatiewerken), worden beschouwd als een nevenactiviteit.  Dit is een niet-
gereguleerde activiteit waarvoor een vergoeding aan kosten prijs wordt aangerekend aan de 
deelnemers. 
 
De deelnemers van Fluvius Antwerpen hebben in 2004 naar aanleiding van de overname (aankoop) 
door de distributienetbeheerder van de openbare verlichtingsnetten via gemeenteraadsbesluit de 
beheersoverdracht rond de activiteit openbare verlichting beslist.  Statutair werd ingeschreven dat 
deze beheersoverdracht voor de exploitatie van de openbare verlichting geldt voor de volledige duur 
van de aansluiting en dat de beheersoverdracht voor de nevenactiviteit openbare verlichting steeds 
herroepbaar is.  
 
Steden en gemeenten staan voor grote uitdagingen op het vlak van de openbare verlichting, milieu, 
energiebesparing, kostenefficiëntie en Smart City. Daarnaast hebben de lokale besturen zich via de 
burgemeestersconvenanten geëngageerd tot doelstellingen op het vlak van energie-efficiëntie en 
CO2-besparing. 
Als werkmaatschappij voor de netbeheerders in dienst van de lokale besturen wil Fluvius System 
Operator (hierna ‘Fluvius’) een actieve ondersteuning aanbieden bij de uitwerking van een beleid op 
maat op vlak van milieu, verlichting en Smart City-infrastructuur (de netten, steunen en erop 
geïnstalleerde applicaties).  
 
De raad van bestuur van Fluvius Antwerpen heeft in zitting van 21 mei 2019 het reglement ‘Fluvius 
Openbare verlichting en diensten door de distributienetbeheerders aan lokale besturen’  
goedgekeurd.  Dit reglement wordt toegevoegd als bijlage bij dit gemeenteraadsbesluit, waarvan de 
tekst primeert op onderstaande samenvatting.  Het reglement kan als volgt worden samengevat: 
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Scope: verlichtingstoestellen, lichtbronnen en steunen van openbare verlichting 
Er wordt voorgesteld om de per 1 januari 2020 bestaande verlichtingstoestellen, 
lichtbronnen en steunen openbare verlichting in te brengen bij de distributienetbeheerder. 
 
Het betreft in het bijzonder verlichtingstoestellen, lichtbronnen en steunen openbare 
verlichting die zich situeren op of langs de openbare weg of op terreinen die publiek 
toegankelijk zijn en die toebehoren aan de stad/gemeente zelf, met name: 

• functionele verlichting, waarbij de functie het verlichten is van wegen, 
oversteekplaatsen, fiets- en wandelpaden, tunnels, waterlopen en pleinen met 
uitzondering van de installaties in het beheer van het Agentschap voor Wegen en 
Verkeer. 

• bakenverlichting, waarvoor het uitgestraalde licht van het verlichtingstoestel zelf 
dienst doet als ‘optical guidance’. 

• monumentverlichting, waarvan de functie het verhogen is van de esthetische waarde 
van monumenten (gebouw, standbeeld, kunstwerk, …) en ondersteuning geeft aan 
taken van de functionele verlichting. Het te verlichten monument moet gelegen zijn 
langs een openbare weg of plein. 

• straatmeubilairverlichting, zijn aparte verlichtingsinstallaties in/op straatmeubilair 
(fietsenstalling, zitbanken, vuilbakken, wegwijzers, …) en die eigendom zijn en in 
beheer van de gemeente. 

 
De lokale besturen kunnen ook de openbare verlichting van semi-openbare ruimten en hun 
netten inbrengen. Dit na risicoanalyse en het in overeenstemming brengen van de installaties 
aan de geldende wetgeving en regels en waarvan de inbreng op projectbasis gebeurt. Dit 
betreft: 

• Openbare terreinverlichting, de verlichting van terreinen die (tijdens openingsuren) 
vrij toegankelijk zijn voor het publiek (containerpark, begraafplaats, sportterreinen 
zoals voetbalvelden, atletiekpiste, Finse piste, …) en die eigendom zijn van de 
gemeente. 

• Architecturale verlichting, waarvan de functie het verhogen is van de esthetische 
waarde van monumenten (gebouw, standbeeld, kunstwerk, …). Het te verlichten 
monument moet gelegen zijn langs een openbare weg of plein. De verlichting vereist 
een aparte studieopdracht (specifieke lichtstudie en technisch ontwerp) door een 
lichtarchitect. 

Er kan worden geopteerd om het energieverbruik mee deel te laten uitmaken van het 
aanbod.   
 
Worden buiten de scope gehouden: 
• de feestverlichting (toestellen en overspanningen en tijdelijke netten) en de 

binnenverlichting (verlichting binnen in de gemeentegebouwen waarvan de te verlichten 
ruimte in zijn algemeenheid uitgebaat wordt door de gemeente). 

• de verkeersregelsystemen (het al dan niet branden van de verlichting beïnvloedt de 
wegcode), tenzij hier al een overeenkomst voor bestaat. 

• de stand-alonesystemen (geen distributienetbeheerder-netvoeding) en de ruimten van 
de gemeenten in concessie van andere partijen (de te verlichten ruimte wordt uitgebaat 
door een derde partij waarvoor de gemeente tijdens de looptijd van de concessie-
overeenkomst niet instaat voor de verlichting). 
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Worden in beginsel ook buiten scope van het reglement gehouden: 
• de applicaties die zich al op de steunen bevinden (bv. camera’s, sensoren en 

verkeersgeleidingsinstallaties voor Smart City-toepassingen). Hiervoor kunnen evenwel 
aparte afspraken worden gemaakt. 

• ‘klassieke’ applicaties die zich vandaag op de steunen bevinden (bv. verkeers- en 
signalisatieborden, bloembakken en vaandels). 

 
Inbreng: maximum 25% van de inbrengwaarde in cash en minimum 75% van de 
inbrengwaarde in OV-aandelen 
Voor de inbreng van de bestaande verlichtingstoestellen, lichtbronnen en steunen openbare 
verlichting in de distributienetbeheerder gebeurt een waardering van deze installaties. 
 
De inbrengwaarde wordt bepaald aan de hand van de economische nieuwwaarde van de 
steunen en armaturen en is gebaseerd op een gedetailleerde inventaris op datum van 
toetreding.   
 
De vergoeding van de inbrengwaarde gebeurt: 
• een deel in cash (max. 25 percent van de inbrengwaarde); 
• een deel in nieuw te creëren niet-stemgerechtigde en niet-dividendgerechtigde OV-

aandelen (min. 75 percent van de inbrengwaarde).  Op de buitengewone algemene 
vergadering van december ek. zal hiervoor een voorstel van statutenwijziging ter 
goedkeuring worden voorgelegd.   

Jaarlijks zal de raad van bestuur van de distributienetbeheerder aan de betrokken 
gemeenten/steden de opbrengsten en kosten verrekenen via het resultaat.  
Op vraag van het lokale bestuur kunnen hier diensten zoals lichtplannen, het energieverbruik 
als onderdeel van ‘licht als dienstverlening’,… aan toegevoegd worden. 
 
Na inbreng komen alle nieuwe investeringen dus ten laste van de distributienetbeheerder en 
in haar volle eigendom als activa. 
 
De overgenomen installaties zullen over een periode van maximum twaalf jaar afgeschreven 
worden, gezien het plan om de verledding van Vlaanderen ten laatste tegen 2030 uit te 
voeren. De afschrijvingen van het gedeelte in cash zullen volgens dit ritme verrekend 
worden. 
 
Dienstverlening na overdracht 
Meerjarig investeringsplan/-budget 
Deze investeringen voor de bestaande en voor de toekomstige verlichtingstoestellen, 
lichtbronnen en steunen openbare verlichting zijn geënt op de vaststellingen en 
vooruitzichten zoals opgenomen in het (door de betrokken gemeente/stad en de 
distributienetbeheerder overeengekomen) meerjarig investeringsplan openbare verlichting 
(op basis van lichtplan of masterplan openbare verlichting) en worden geconcretiseerd 
binnen het door de distributienetbeheerder opgemaakte reglement. Indien gewenst, zullen 
er bij het investeringsmeerjarenplan ook doelen bepaald worden zoals onder meer m.b.t. het 
effect van de investeringen op energieverbruik en CO2-uitstoot. 
 
Als een gemeente wenst om versneld de masterplannen te realiseren en hiervoor 
bijkomende investeringsmiddelen nodig zijn, kan de gemeente overwegen om middels een 
tussenkomst deze bijkomende investeringsmiddelen te voorzien en kan er samen onderzocht 
worden hoe dit kan gerealiseerd worden (bv. aannemerscapaciteit). 
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De bepaling van de prestatie-eisen en brandprogramma’s (dimmen, doven, enz.) blijft de 
bevoegdheid van de individuele gemeenten. De gemeenten bepalen dus het ritme en de 
locatie waar er een aanpassing/investering nodig is om aan deze eisen te voldoen. 
 
De overeengekomen meerjarenplannen worden minstens eenmaal per jaar verfijnd en 
omgezet in een concreet jaaractieplan waarvoor de Raad van Bestuur van de 
distributienetbeheerder jaarlijks een maximaal budget goedkeurt voor het geheel van haar 
toegetreden gemeenten dat besteed wordt op basis van de door de gemeenten 
goedgekeurde lichtplannen of masterplannen.  
 
Als het budget op het niveau van de distributienetbeheerder ontoereikend is voor de 
realisatie van de goedgekeurde masterplannen van de toegetreden lokale besturen gebeurt 
een proratering van het budget, enerzijds in functie van het aantal lichtpunten van de 
betrokken deelnemers, zoals opgenomen in de asset databank van de 
distributienetbeheerder, en anderzijds in functie van de realisatietermijn zoals opgenomen in 
de masterplannen. 
 
Het eventueel saldo van het budget worden overgedragen en bij voorrang besteed binnen 
het budget voor het daaropvolgende jaar.  
 
De distributienetbeheerder biedt een ruime keuze van (standaard)materialen aan via de 
jaarlijks vastgelegde catalogus. 
 
De door de raad van bestuur vastgelegde en goedgekeurde beleidsregels en principes zoals 
preventieve en curatieve vervangingen blijven van toepassing. 
 
Infrastructuur voor toepassingen Smart City 
Fluvius wil lokale besturen ondersteunen om hun Smart City-infrastructuur (netten, 
installaties, steunen, …) maximaal te valoriseren. De ondersteuning bestaat uit het beheer 
van de overeenkomsten met operatoren (bv. telecom) die gebruik willen maken van deze 
infrastructuur. Fluvius zal ervoor zorgen dat de installatie van applicaties (bv. camera’s, 
sensoren, verkeersgeleiding, telecominstallaties, …) en aansluiting op de netten veilig en 
correct uitgevoerd worden. 
 
Rapportering 
Het lokale bestuur krijgt periodiek diverse rapporteringen (stand van zaken van het 
overeengekomen actieplan, effecten ervan op het energieverbruik en de CO2-uitstoot, 
investeringen en onderhoud, nieuwe trends, specifieke Fluvius-projecten m.b.t. openbare 
verlichting en Smart City-infrastructuur,…). 
 
Financiële gevolgen 
Het ingeschatte bedrag aan investeringen, onderhoud en exploitatie voor de periode 2019-
2030 bedraagt 2.026.266 euro. De detailweergave is opgenomen in het document in bijlage.   

 
Een wijziging in de indeling in deelruimtes en/of toekenning van technische fiches heeft impact op de 
in bijlage opgenomen simulatie aantal kWh en investeringskost.   
 
Overwegende dat alle aan de akte verbonden kosten ten laste zijn van Fluvius Antwerpen; 
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Bespreking 
• Kim Dorikens, raadslid fractie Sp.a-GROEN: Betekent dit dat we ons eigenaarschap overdragen in 

ruil voor aandelen? Hierdoor hebben wij als gemeente minder investeringen omdat die gedragen 
worden door Fluvius, maar zal het dividend dalen om hun investeringen hiervan worden 
afgetrokken.  

• Rik Frans, burgemeester: Het dividend daalt maar op een bepaald moment blijft dit stabiel. Maar 
de verhouding tussen de daling en het rendement dat we kunnen halen is gunstig voor ons.  

• Kim Dorikens, raadslid fractie Sp.a-GROEN: Het is niet zo dat zij kunnen beslissen om onze 
verlichtingsgraad te laten inkrimpen? Het gaat over doven of dimmen maar ook om bv. bij een 
heraanleg van de straat minder lichtpunten te voorzien. 

• Rik Frans, burgemeester: Dat beslissen wij. Dat is altijd in samenspraak met de gemeente. 
• Ludo Reyntjens, schepen: Als er verlicht wordt moet er goed verlicht worden. Dit is op basis van 

studies, wat er juist moet komen. 
 

 
Besluit 
De gemeenteraad besluit met éénparigheid van stemmen: 
 
Art. 1 
Kennis te nemen van het reglement ‘Fluvius Openbare verlichting en diensten door de 
distributienetbeheerders aan lokale besturen’, zoals opgesteld en goedgekeurd door de Raad van 
Bestuur van Fluvius Antwerpen in zitting van 21 mei 2019.  
 
Art. 2 
Zijn goedkeuring te hechten aan de beheersoverdracht inzake de verlichtingstoestellen, lichtbronnen 
en steunen en desgevallend de semi-openbare verlichtingsinstallaties, daaraan verbonden de 
automatische overdracht van de eigendom van de in de toekomst nog op te richten 
verlichtingstoestellen, lichtbronnen en steunen en desgevallend de semi-openbare 
verlichtingsinstallaties. 
En bijgevolg tevens zijn goedkeuring te hechten aan de uitbreiding van de huidige aansluiting van de 
gemeente bij de opdrachthoudende vereniging Fluvius Antwerpen voor de activiteit openbare 
verlichting (verlichtingstoestellen, lichtbronnen en steunen) en diensten als onderdeel van ‘licht als 
dienstverlening’ en zo deel te nemen aan het aanbod Fluvius Openbare verlichting en de 
opdrachthoudende vereniging te verzoeken om de ‘aanvaarding van de uitbreiding van deze 
aansluiting’ voor te leggen aan de eerstvolgende algemene vergadering. 
 
Art. 3 
De inbreng die de gemeente heeft gedaan overeenkomstig het artikel 9 van de statuten van Fluvius 
Antwerpen uit te breiden wat betreft: 

• de verlichtingstoestellen, lichtbronnen en steunen; 
• de semi-openbare verlichtinginstallaties die voldoen aan de vereisten die zijn weergegeven in 

het reglement. 
 
Art. 4 
De verlichtingstoestellen, lichtbronnen en steunen - op basis van een inventariswaarde 31 december 
2018 -  tegen een inbrengwaarde van 188.585 euro in cash (zijnde 25% van de inbrengwaarde) en 
565.756 euro in OV-aandelen (zijnde 75% van de inbrengwaarde) in te brengen bij de 
opdrachthoudende vereniging Fluvius Antwerpen. 
 
De inbreng van de semi-openbare verlichting gebeurt op projectbasis na risicoanalyse en na het in 
overeenstemming brengen van de installaties aan de geldende wetgeving en regels.  
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De inbrengwaarde wordt bepaald aan de hand van de economische nieuwwaarde van de steunen en 
armaturen en is gebaseerd op een gedetailleerde inventaris (voor inbrengen die gebeuren per 1 
januari 2020 zal dit wat betreft de voorafgaande actuele raming de inventaris zijn op 31 december 
2019, waarna deze zal geactualiseerd worden ifv de effectieve datum van toetreding). 
 
Art. 5 
De distributienetbeheerder zal het nodige doen om de vereiste vennootschapsrechtelijke formaliteiten 
te vervullen die een inbreng met zich meebrengt en om de statuten dienovereenkomstig aan te 
passen. 
 
Art. 6 
De Voorzitter van de gemeenteraad en algemeen directeur aan te duiden om als gevolmachtigde van 
de gemeente de authentieke akte te ondertekenen alsook de Algemene Administratie van de 
Patrimoniumdocumentatie vrij te stellen van het nemen van een ambtshalve inschrijving bij het 
overschrijven van de inbrengakte. 
 
Art. 7 
Het college van burgemeester en schepenen te gelasten met de uitvoering van voormelde 
beslissingen en onder meer kennisgeving hiervan te verrichten aan het secretariaat van de 
opdrachthoudende vereniging Fluvius Antwerpen, (in pdf-versie) uitsluitend via e-mailadres 
vennootschapssecretariaat@fluvius.be. 
 
 
 
Volgnummer: 01.12 
 
Gemeentelijke ondersteuning voor organisatoren van evenementen betreffende 
cateringmateriaal. 
 
Secretariaat - M. Van Damme 
R. Frans 
 
Samenvatting 
Aanvullend agendapunt van fractie SPA-GROEN, betreffende gemeentelijke ondersteuning voor 
organisatoren van evenementen i.v.m. cateringmateriaal. Aan de raad wordt gevraagd om 
gemeentelijke ondersteuning te krijgen voor de organisatoren van evenementen i.v.m. 
cateringmateriaal. De gemeenteraad keurde goed om verder duurzame oplossingen uit te werken. 
 
 
Gemeentelijke ondersteuning voor verenigingen en organisatoren van evenementen op het 
grondgebied van de gemeente Stabroek i.v.m. cateringmateriaal 
 
Op de website van OVAM staat de nieuwe wetgeving die vanaf 1 januari 2020 in voege treedt i.v.m. 
cateringmateriaal op een heldere manier uitgelegd. (https://www.ovam.be/nieuwe-wetgeving-
cateringmateriaal) 
“Vanaf 1 januari 2020 zal het op alle evenementen – van schoolfeesten tot grote festivals – verboden 
zijn om drank te serveren in wegwerpbekertjes, blikjes of petflesjes.  
Dranken kunnen wel nog aangekocht worden in petflessen, glazen wegwerpflessen of eventueel blik, 
maar de drank zelf moet aan de consument geserveerd worden in herbruikbare bekers. Achter de 
toog/backstage geldt een sorteerverplichting voor deze wegwerpartikelen.  
 

mailto:vennootschapssecretariaat@fluvius.be
https://www.ovam.be/nieuwe-wetgeving-cateringmateriaal
https://www.ovam.be/nieuwe-wetgeving-cateringmateriaal
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Kiest een organisator er toch voor om wegwerp-recipiënten aan te bieden, dan moet hij die 
materialenstroom voor 90 procent (en vanaf 2022 voor 95 procent) opnieuw inzamelen – de 
bewijslast ligt bij de organisator. Jarenlange ervaring en projecten hebben aangetoond dat frontstage 
sorteerbakken niet helpen. Inzameling kan bijvoorbeeld wel slagen door te werken met een 
retoursysteem om de stroom backstage zuiver terug te krijgen.” 

Investeren in recycleerbare alternatieven is voor veel verenigingen en organisatoren een hoge kost.  
Juist om ervoor te zorgen dat deze kost de verenigingen of organisatoren ervan zou weerhouden om 
volledig recycleerbaar te gaan (en dus niet voor de 90% recuperatie) vragen we dat de gemeente een 
opdracht geeft aan de verantwoordelijke ambtenaar om een plan uit te werken hieromtrent.  In dit 
plan kan gedacht worden aan gemeentelijke recycleerbare bekers die ter beschikking kunnen worden 
gesteld.   

In diezelfde optiek vragen we om tegelijkertijd ook voorzieningen op te nemen voor de Europese 
richtlijn die per 2021 van toepassing gaat zijn; nl. het verbod voor het gebruik van plastiek borden, 
bestek en rietjes. Het gemeentelijk aanschaffen en ter beschikking stellen van alternatieven zal de 
verenigingen en organisatoren niet op kosten jagen en zal een grotere bereidwilligheid stimuleren 
om de overconsumptie aan plastiek en de bijbehorende plastiek soep te beperken. 

Wij vragen daarom dat de verantwoordelijke ambtenaar een plan uitwerkt voor deze problematiek 
(kosten – baten) en er voor de evenementen in onze gemeente een goede en duurzame oplossing 
uitgewerkt wordt. 
 
Bespreking: 
- Ludo Reyntjens, schepen: De gemeente is zich bewust van deze problematiek. In de 

meerjarenplanning werd een budget ingeschreven van 16.000 euro, verspreid over de 6 jaren van 
het plan. De milieudienst en de dienst socio-culturele zaken werken samen momenteel een 
aanpak van de invoering van deze bekers uit. De bedoeling is bekers aan te kopen en uit lenen bij 
evenementen, zoals het andere uitleenmateriaal. In het gemeenteblad van december verschijnt 
een artikel rond deze wetgeving zodat iedereen hiervan op de hoogte is. Begin 2020 zal er ook 
een infomoment georganiseerd worden voor de verenigingen  en organisatoren van 
evenementen. We volgen verder ook mogelijke initiatieven van andere organisaties op, bv. 
IGEAN, bv. voor de aankoop van een wasstraat, een uitleenplatform, … 

- Liesbeth, Bardyn, schepen: De wetgeving is recent nog aangepast. Voor de verenigingen is er in 
2020 nog een gedoogbeleid. Dat geeft ons tijd om ons voor te bereiden. De markt is er nog niet 
klaar voor, is nog aan het experimenteren, trends veranderen nog. We moeten nog wachten tot 
de markt zich gesetteld heeft.  

- Isabella Wouters, raadslid fractie Open VLD: Worden de verenigingen hierbij betrokken? Er gaan 
geruchten dat de omzet met 20 % zal dalen. 

- Liesbeth Bardyn, schepen: Dit is al op alle adviesraden aangekaart en komt ook binnenkort op de 
algemene vergadering van de cultuurraad. De raden mogen hier zeker advies over geven. Het 
infomoment zal belangrijk zijn. Dan krijgen de verenigingen alle informatie.  

- Kim Dorikens, raadslid fractie Sp.a-GROEN: Die 16.000 euro, is dat per jaar? 
- Rik Frans, burgemeester: Gespreid over de 6 jaar. De wasstraat zal worden betaald via het 

innovatiefonds van Igean. Deze kan dan worden uitgeleend aan de gemeenten. 
- Kim Dorikens, raadslid fractie Sp.a-GROEN: Eén wasstraat gaat zorgen voor een praktisch 

probleem in de zomer, er zijn dan vele evenementen. Is het niet beter om voor een gemeentelijke 
oplossing te gaan? 

- Rik Frans, burgemeester: Er is besproken dat er verschillende wasstraten zullen aangekocht 
worden. We hebben er nu nog onvoldoende zicht op, wat de beste oplossingen zijn: kopen of 
huren, hoe stockeren, … we moeten dit grondig bekijken en op basis van voortschrijdend inzicht 
aanpakken. 
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- Isabella Wouters, raadslid fractie Open VLD: Kunnen ook cafés hiervan gebruik maken tijdens 
evenementen als het ganzenrijden? 

- Rik Frans, burgemeester: Nee. Cafés zijn ondernemingen, wij kunnen wel verenigingen 
ondersteunen, maar het is niet onze taak winstgevende ondernemingen op deze manier te 
ondersteunen. Glas mogen zij niet gebruikt worden. Daar zal tegen worden opgetreden. 
 
 

Besluit 
De raad besluit met éénparigheid van stemmen: 
 
Art. 1 
Kennis te nemen van de vraag van de fractie Sp.a-GROEN om gemeentelijke ondersteuning uit te 
werken voor verenigingen en organisatoren van evenementen op het grondgebied van de gemeente 
i.v.m. cateringmateriaal. 
 
Art. 2 
Kennis te nemen van de initiatieven die door de gemeente reeds genomen werden m.b.t. de invoering 
van herbruikbare bekers. 
 
Art. 3 
Akkoord te gaan om verder in te zetten op deze problematiek zodat voor de evenementen op het 
grondgebied van de gemeente een goede en duurzame oplossing voorhanden is.  
 
 
 
Volgnummer: 01.13 
 
Mogelijkheid tot vraagstelling door de gemeenteraadsleden. 
 
Secretariaat - M. Van Damme 
R. Frans 
 
 
Samenvatting 
De gemeenteraadsleden hebben de mogelijkheid om vragen te stellen. 
 
 
Aan de raadsleden wordt de mogelijkheid gegeven vragen te stellen. Hiervan wordt gebruik gemaakt 
als volgt: 
 
Fractie Sp.a-GROEN 

 
30/50 wijk Putte-Plantinlaan 
Nog veel ongenoegen bij inwoners Plantinlaan die vinden dat er nu nog sneller wordt gereden dan 
met de bloembakken en fietser nu slechter af is. Werd er op de bewoners/wijkvergadering een 
voorstel gedaan om dit aan te pakken? Waarom maar twee Berlijnse kussens, waarom niet meer 
snelheidsremmers, waarom geen snelheidsmeters (hier had toch nog wat budget van de wegen 
naartoe kunnen verschoven worden …)? Kan er bij de politie geen actieplan opgemaakt worden om 
regelmatig te flitsen, zodat het duidelijk is dat we het menen met de verkeersveiligheid? 
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- Sarah Demartelaere, schepen: Op de info-avond van 7 november in Putte hebben we gefocust op 
het sluipverkeer en we hebben samen met de mensen verschillende voorstellen bekeken. Het is 
de bedoeling deze in de komende maanden te bekijken en eventueel in een proefopstelling uit te 
proberen. Wat het snel rijden betreft: ik heb de metingen opgevraagd. Van mei tot nu waren er 
13 flitsacties. Er wordt nu sneller gereden. Daarom werden er al 2 Berlijnse kussens geplaatst, in 
2020 komen er nog 3 bij. Op advies van de brandweer hebben we de paaltjes al dichter bij elkaar 
geplaatst zodat de fietsers er beter door kunnen en er minder snel kan worden gereden.  Er werd 
onlangs ook een snelheidsmeter geplaatst. 

- Rik Frans, burgemeester: Op deze info-avond was er zeer veel volk en iedereen heeft zijn zeg 
kunnen doen. Er waren discussies maar ook aangename reacties. Op dit elan willen we verder 
gaan, ook in de andere wijken.  

 
Fietsenstalling Ravenhof  
Deze is nog steeds niet klaar. Deze aannemer zullen we toch niet meer aanstellen… Wij wensen dat 
er een classificatiesysteem wordt opgezet en gehanteerd zodat aannemers o.b.v. slechte ervaringen 
kunnen worden geweerd. 

- Sarah Demartelaere, schepen: Geen evident project. Dit wordt nochtans nauw opgevolgd, 
regelmatig overleg. Na een bezoek vandaag werd de aannemer in gebreke gesteld. Er komt een 
boete. Wat het classificatiesysteem betreft: dat is niet mogelijk. We kunnen aannemers niet 
weren. We kunnen wel vragen om referenties, ervaring.  

- Kim Dorikens, raadslid fractie Sp.a-GROEN: M.i. moet het mogelijk zijn, en info inwinnen bij 
andere besturen. Ik weet dat men aannemers wel kan weren. 

 
 
Fractie Open VLD 
 
Bij deze wenst de fractie van Open VLD graag meer uitleg betreffende problemen met de software 
voor het boeken/huren van lokalen.  
Wij krijgen vragen van burgers daar zij problemen hebben met het boeken van beschikbare lokalen. 
Wij weten dat er werk wordt gemaakt van een nieuw platform/programma, maar zal dit tijdig klaar 
zijn? Hoelang blijven deze problemen duren?  

- Liesbeth Bardyn, schepen:  Er wordt reeds jarenlang met de Cipal-toepassing Chiron gewerkt. 
Cipal is hier mee gestopt en Chiron wordt binnenkort niet meer ondersteund. We hebben een 
nieuwe toepassing gekozen: i-rent. Deze staat nog niet helemaal op punt, intussen blijven we 
gewoon Chiron gebruiken. Recent is er een servermigratie geweest, er waren toe wat technische 
problemen, Chiron is toen enkele dagen onbeschikbaar geweest, maar mensen konden nog altijd 
via mail, telefoon of aan de balie lokalen reserveren.  Dat is intussen al weer lang verholpen. Het 
probleem met i-rent is dat je momenteel nog geen link kan maken met je eID. Dit probleem moet 
opgelost worden door een onderaannemer. We dringen er bij hen op aan om dit zo snel mogelijk 
in orde te brengen. We hopen dat i-rent zo snel mogelijk Chiron kan vervangen.  We zijn intussen 
ook bezig om het verhuurreglement lokalen aan te passen.  Ik hoop dit nieuwe reglement op het 
einde van het jaar aan de adviesraden te kunnen voorleggen en vervolgens naar de gemeenteraad 
te brengen.  In de meerjarenplanning is ook voorzien dat er een zalengids wordt opgemaakt zodat 
de mensen online informatie krijgen over de zalen, hun capaciteit, mogelijke activiteiten 
enzovoort.  

- Isabella Wouters, raadslid fractie Open VLD: Mensen kunnen wel bellen, maar krijgen dan te 
horen dat men hen niet kan helpen.  Het is een probleem dat maar 2 mensen met het systeem 
kunnen werken. 
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- Liesbeth Bardyn, schepen:  Chiron heeft er maar 2 à 3 dagen uit gelegen. De 2 dames die 
momenteel de lokalenverhuur doen hebben aangegeven op pensioen te gaan of elders te gaan 
werken. Er wordt voor vervanging gezorgd, er wordt iemand aangenomen voor de backoffice. Die 
zal samen met de medewerker evenementenloket in één team komen zodat ze elkaars backup 
kunnen zijn. De frontoffice-kant van de lokalenverhuur zal worden opgenomen door de 
onthaalmedewerkers. Er komt ook een halftijdse medewerker ontvangsten en feestelijkheden, die 
ook kan ondersteunen.  

 

Bij deze wenst de fractie van Open VLD graag te informeren naar de visie van de burgemeester en 
het schepencollege inzake de plaatsing van afvalcontainers.  
Dit onder meer omdat wij de vraag gekregen hebben van de bewoner van de Nieuwstraat 10 te 
Stabroek, welke persoon opnieuw een container voor haar deur heeft staan – ditmaal blijkbaar voor 
een pand te Kleine Molenweg. Dit heeft de goedkeuring van de burgemeester gekregen. Welke visie 
hanteert de burgemeester in de toewijzing van de locatie voor dergelijke containers. 

- Rik Frans, burgemeester: Dergelijke aanvragen verlopen via Spotbooking. De politie volgt dat op. 
Zij kiezen een plaats, bv. in kader van veiligheid. Wellicht is er daarom gekozen voor de 
Nieuwstraat en niet voor de Kleine Molenweg, omdat dit een drukke en smalle straat is.  

- Isabella Wouters, raadslid fractie Open VLD: Deze container stond op een halve meter van de 
voordeur van de mensen, wat niet aangenaam was. Als er gebeld werd met de mpolitie kwam er 
geen reactie.  

- Rik Frans, burgemeester: Ik zal dat doorgeven aan de politie. Ik wil ook zeggen dat een dergelijk 
probleem beter onmiddellijk wordt aangepakt. Het gaat ook over een individueel probleem. 
Eigenlijk is dat niet voor de gemeenteraad. Er wordt wel geen naam genoemd maar wel een 
adres, dat is op ’t randje. Wij zijn niet op de hoogte van elke individuele verhuis. 

- Jan Schouwaerts, voorzitter gemeenteraad: Ik wil toch even herhalen dat individuele vragen over 
één persoon of één woning niet op de gemeenteraad thuishoren. Er zijn hier andere kanalen voor 
en bovendien moeten we vermijden dat de privacy geschonden wordt.  
 

Andere vragen 
 

Martinne Wouters, raadslid fractie Vlaams Belang: Er wordt veel aan sluikstorten gedaan. Kan er 
een ambtenaar of politie aangesteld worden om dit op te lossen?  Camera’s. 

- Rik Frans, burgemeester: We begrijpen het probleem, er wordt aan gewerkt. Maar het is vooral 
een probleem van mentaliteit. Er zijn verschillende mensen aangesteld. Er staan al op 
verschillende plaatsen camera’s. Er zijn ook mensen in de gemeente die continu bezig zijn met het 
opkuisen van het sluikstort, de mooimakers. Het heet niet voor niets sluikstort , het wordt sluiks 
gedaan. De mentaliteit moet wijzigen: kuis je eigen vuil op. Er is geen tovermiddel.  
 

Kim Dorikens, raadslid fractie Sp.a-GROEN: Ik heb vernomen dat de timing niet meer wordt 
gerespecteerd. 

- Rik Frans, burgemeester: We zitten nog steeds op schema. Vorige week was er een infomoment, 
er was jammer genoeg maar weinig belangstelling.  

De Voorzitter sluit de openbare zitting. 

 Denis Sandra. Jan Schouwaerts. 
 Algemeen Directeur. Voorzitter gemeenteraad. 
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